
 

P  R O T O K Ó Ł 

z IX Sesji Rady Gminy Kruszyna odbytej w dniu 28 listopada 2007 roku 

 Zagadnienia:  

1. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
2. Informacja o sposobie załatwienia interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej  

sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii rozwoju gminy Kruszyna”. 
6. Uchwalenie regulaminu wynagradzania nauczycieli. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru 

podatku rolnego na 2008r. 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie  procedury uchwalania budżetu gminy. 
10. Wprowadzenie zmian do budżetu gminy Kruszyna na 2007r. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy Kruszyna o obowiązku 

złożenia oświadczenia lustracyjnego. 
12. Informacje bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 

Podjęte uchwały: 

− Nr IX/47/07 w sprawie uchwalenia „Strategii Rozwoju Gminy Kruszyna” 
− Nr IX/48/07 w sprawie regulaminu przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego oraz wysokość, zasady przyznawania i wypłacania dodatku 
mieszkaniowego nauczycielom zatrudnionym w szkołach  i placówkach  
prowadzonych przez Gminę Kruszyna w roku 2008, 

− Nr IX/49/07 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 
rolnego na 2008r. 

− Nr IX/50/07 zmieniająca  uchwałę Nr XXII/127/05 z dnia 25 listopada 2005r. w 
sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

− Nr IX/51/07 w sprawie procedury uchwalania budżetu gminy, szczegółowości 
projektu uchwały budżetowej, rodzaju i szczegółowości materiałów 
informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu gminy, 

− Nr IX/52/07   w sprawie zmian do budżetu gminy Kruszyna na rok 2007r, 
− Nr IX/53/07 w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy Kruszyna o obowiązku 

złożenia oświadczenia lustracyjnego, 
 

 

 

 



Protokół Nr IX/2007 
z IX Sesji Rady Gminy Kruszyna odbytej w dniu 28 listopada w budynku Urzędu 

Gminy  w Kruszynie w godz. 9.00 – 13.00 
 

 
Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy –  Marian Klekot 
Protokolant –podinspektor Grażyna Olczyk 
Radnych obecnych – 14 
Radny nieobecny usprawiedliwiony – 1 
W obradach Sesji udział biorą: 
 

1. Wójt Gminy – Bogusław Mielczarek 
2. Zastępca Wójta – Zbigniew Zasępa 
3. Sekretarz Gminy – Marzena Żemejda Przerada 
4. Skarbnik Gminy – Jerzy Hejduk 
5. Kierownik GZO – Anna Bednarek 
6. Kierownik GOPS – Iwona Organka  

   oraz sołtysi wg załączonej listy obecności. 

Porządek obrad 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
5. Informacja o sposobie załatwienia interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii rozwoju gminy Kruszyna”. 
8. Uchwalenie regulaminu wynagradzania nauczycieli. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru 

podatku rolnego na 2008r. 
10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie  procedury uchwalania budżetu gminy. 
12. Wprowadzenie zmian do budżetu gminy Kruszyna na 2007r. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy Kruszyna o obowiązku 

złożenia oświadczenia lustracyjnego. 
14. Informacje bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
16. Zamknięcie obrad IX Sesji Rady Gminy Kruszyna. 

 

 

 

 



 

Streszczenie przebiegu obrad Sesji 

Ad.pkt.1 
Otwarcia obrad IX Sesji Rady Gminy Kruszyna dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
Marian Klekot, witając Radnych i zaproszonych. Na podstawie listy obecności stwierdza, że 
w obradach Sesji uczestniczy 14 radnych, czyli  93% składu osobowego Rady. 
                                               ( lista obecności w załączeniu) 

Ad.pkt.2 
Projekt porządku obrad został Radnym przesłany.  Przewodniczący zwraca się z zapytaniem 
czy będą uwagi do proponowanego porządku . Uwag nie zgłoszono w związku z czym  
Przewodniczący zarządza głosowanie. 
W drodze głosowania, porządek obrad Sesji przyjęto do realizacji jednogłośnie. 

                                     ( porządek obrad podano wyżej ) 

Ad.pkt.3 
Przewodniczący stwierdza, że do protokołu  z  poprzedniej Sesji nie wniesiono uwag i 
wnioskuje o przyjęcie tego protokołu bez odczytywania. 
W drodze głosowania wniosek zostaje przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.4 
Wójt Gminy składa sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym: 

− Zarządzeniem nr 1/B/07 z dnia 26 września 2007r. wprowadzono zmiany  do budżetu gminy 
poprzez zwiększenie planu dochodów w dotacjach celowych i wydatków w kwocie 25.197zł, 
Oraz dokonano przeniesień między działami i paragrafami klasyfikacji budżetowej na  kwotę 
20.267zł, 

− Zarządzeniem  nr 1/B/9/07 z dnia 28 września 2007r. wprowadzono zmiany  do budżetu 
gminy poprzez zwiększenie planu dochodów w dotacjach celowych i wydatków w kwocie 
10.361zł oraz dokonano przeniesień między  działami i paragrafami klasyfikacji budżetowej 
na kwotę 48.183zł, 

− Zarządzeniem  nr 1/B/10/07  z dnia 31 października 2007r. wprowadzono zmiany  do budżetu 
gminy poprzez zwiększenie planu dochodów w dotacjach celowych i wydatków w kwocie 
34.936zł oraz dokonano przeniesień między  działami i paragrafami klasyfikacji budżetowej 
na kwotę 31.839zł, 

− Zostały wykonane prace konserwacyjne przy Pomniku Powstańców Styczniowych na 
cmentarzu Parafialnym w Kruszynie. Całość prac wykonał konserwator dzieł sztuki Pani 
Marta John-Koziak, na podstawie Programu Prac Konserwatorskich zaakceptowanego przez 
Wojewódzki Urząd Ochrony Zabytków w Katowicach Delegaturę w Częstochowie. 
Całkowity koszt to kwota 8.000 zł. W dniu 20 listopada przeprowadzony został odbiór prac z 
udziałem przedstawicieli Delegatury Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w 
Częstochowie, 
 



− Rozstrzygnięty został konkurs Przedsięwzięć Odnowy Wsi. Składaliśmy dwa wnioski ale 
dofinansowanie w wysokości 50% wartości całego zadania otrzyma tylko jeden wniosek tj. 
Budowa placu zabaw w miejscowości Bogusławice. Zaproszenie do składania ofert na 
realizację tego zadania zostało przesłane do 6 firm z czego tylko  2 były zainteresowane 
współpracą. Po przeanalizowaniu ofert wyłoniona została firma „BILPOL” z siedzibą w 
Chorzowie ale mająca filię w Częstochowie. 
Koszt dostawy i montażu urządzeń zabawowych zamkną się kwotą 27.712,30 zł. 
Zarząd Województwa  ogłosił trzecią edycję Konkursu Przedsięwzięć Odnowy Wsi. W tej 
edycji konkursu wezmą udział wnioski  pozytywnie zweryfikowane w  drugiej  edycji, które z 
braku środków nie uzyskały wsparcia finansowego. Otrzymaliśmy dofinansowanie na zadanie 
składane w drugiej edycji pn. Budowa boiska do koszykówki w miejscowości Jacków”. 
Mimo oferty skierowanej do kilku firm zgłosiła się tylko firma „DROGREM” Krzysztof 
Kołodziejczyk Nowa Wieś k/Częstochowy. Zadanie zostało wykonane za łączną kwotę 
46.021,08 (dotacja 18.300,00).   

− Urząd Marszałkowski ogłosił konkurs „ Piękna wieś województwa śląskiego”. obejmujący 3 
kategorie:  

1. najpiękniejsza wieś, 
2. najpiękniejsza zagroda  
3. najlepsze przedsięwzięcie odnowy wsi. 

Zgłosiliśmy udział w powyższym konkursie, w kategorii „Najlepsze przedsięwzięcie       
odnowy wsi” przedstawiając zasadność zrealizowanego w ubiegłym roku projektu               
pn. Przywrócenie funkcji administracyjnej w zabytkowym budynku byłej szkoły                 w 
Kruszynie. Rozstrzygnięcie konkursu nastąpi 15 października br. Niestety nie otrzymaliśmy 
nagrody. 

− Zostało przesłane oraz wywieszone na stronie internetowej urzędu zaproszenie do składania 
ofert na opracowanie dokumentacji i wniosku dot. .”BUDOWY KANALIZACJI SANITARNEJ 
GRAWITACYJNEJ I TŁOCZNEJ  Z PRZYŁĄCZAMI, PRZEPOMPOWNIAMI ŚCIEKÓW ORAZ 
PRZEJŚCIEM   POD TORAMI KOLEJOWYMI WE WSIACH JACKÓW, BABY, gm. 
KRUSZYNA”. 

Wpłynęło 6 ofert.  
− W dniu 12 lipca 2007 roku rozstrzygnięto Gminny Konkurs na „Estetyczne 

zagospodarowanie zagrody wiejskiej”, w którym udział wzięli:  
1.  P. Maria i Krzysztof małż. Jezik zam. Lgota Mała, 
2.  P. Halina i Marek małż. Szpigiel zam. Wikłów, 
3.  P. Jolanta i Krzysztof małż Kępa zam. Lgota Mała, 
4.  P. Marianna i Kazimierz małż. Szlęg zam. Lgota Mała,  
5.  P. Adrianna i Mariusz małż. Dobrakowscy zam. Widzów,  
6.  P. Włodzimierz Mostowski zam. Kruszyna. 

     Komisja wyłoniła trzech zwycięzców: 
     I   miejsce   Marianna i Kazimierz małż. Szlęg  - 300,00 zł 
     II  miejsce Adrianna i Mariusz małż. Dobrakowscy   - 150,00 zł  
     III miejsce Maria i Krzysztof małż. Jezik               - 150,00 zł 
Nagrody pieniężne laureaci odebrali w kasie Urzędu Gminy. 

− W miesiącu wrześniu  na terenie gminy Kruszyna przeprowadzone zostały szczepienia psów 
przeciw wściekliźnie. Według informacji uzyskanej od lekarza dokonującego szczepień 
łącznie       zaszczepionych zostało 152 psy.  
     Widzów – 59 
     Widzówek - 25 
      Lgota Mała – 19 



      Kruszyna – 14 
      Bogusławice – 3 
      Baby – 11 
      Jacków,  Jacków Pustkowie  łącznie - 21 
Mieszkańcy miejscowości Teklinów, Wikłów oraz Łęg i Kijów nie byli     zainteresowani   
szczepieniem.  

− W  dniu 08 sierpnia 2007 r. podpisano  aneks  pomiędzy Gminą Kruszyna a Powiatem 
Częstochowskim na wykonanie nakładki bitumicznej na drodze powiatowej w Widzowie (ul. 
Słoneczna). Zakres prac miał wynosić 490 m nakładki bitumicznej przy dofinansowaniu  
gminy  35.000,00 zł. Ostatecznie wykonano  471 mb  i gmina poniosła koszty w wysokości  
33618,15 zł. 

− W przetargu na zadanie p.n. „Modernizacja drogi dojazdowej do pól w miejscowości Jacków 
o długości 800 m”, podpisano umowę w dniu 12.09.2007 r. z Przedsiębiorstwem Handlowo – 
Usługowym „CARDO” Tomasz Hak, ul Szkolna 205, 42-261 Starcza. Koszt zadania opiewał 
na 102.802,52 zł brutto przy czym dofinansowanie FOGR wynosiło 32.000,00 zł. Roboty 
zostały odebrane przy udziale przedstawiciela Urzędu Marszałkowskiego w dniu 31.10.2007 
r. (przez nas w dniu 18.10.2007). 

− Dowieziono żużel hutniczy w ilości 38,44 tony na drogi gminne w m. Jacków (do Pana 
Łapety) , Baby (do pana Dolniaka). 

− Zostały wykonane przez Prywatny Zakład Usług Drogowych P.Eugeniusz Mindy prace 
polegające na wyrównaniu nawierzchni żużlowej w miejscowości Kijów (droga do 
Jankowic). Zakupiono na ten cel 92  tony kruszywa, 

− Podpisano Umowy na Akcję Zima 2007/2008 a mianowicie: 
− Danuta Klekot – teren odśnieżania Kijów i Łęg. (70 zł/h przepracowanego sprzętu) 
−     Jacek Śpiewak – teren odśnieżania Lgota Mała, Pieńki Szczepockie, Teklinów,                  

Widzówek oraz części Widzowa (80 zł/h przepracowanego sprzętu) 
−     Straż OSP Kruszyna kierowca P. Mariusz Kamiński, teren odśnieżania Baby, Jacków,   

Kruszyna i część Widzowa. 
−      Straż OSP Bogusławice - teren odśnieżania Bogusławice, Kruszyna, Wikłów. 
−   P. Aneta Wasiel – likwidacja gołoledzi na drogach gminnych teren całej Gminy (70      

zł/h  przepracowanego sprzętu). 
Akcja Zima 2007/2008 będzie realizowana tak jak w roku poprzednim, przy udziale w/w 
Wykonawców oraz zgromadzonym materiale (mieszanka piaskowo – solna) w Kruszynie i 
Lgocie Małej, 

− Powiatowy Zarząd Dróg prowadzi wykrzaczanie ciągów drogowych. Usunięte zostały 
zakrzaczenia na poboczach drogi Kruszyna – Wiktów, Wiktów – Lgota Mała o łącznej 
długości ok. 6 – 7 km. Trwają prace przy usuwaniu wyciętych krzewów , końcowa wycinka, 

− Starostwo Powiatowe ogłosiło przetarg na budowę dróg dojazdowych do pól, związanych z 
zagospodarowaniem poscaleniowym obiektów Lgota Mała i Teklinów. Zgodnie z 
przewidzianymi założeniami przedmiotem zamówienia  jest wykonanie 23.1 km dróg, w tym 
w technologii utwardzenia frezem albo utwardzenie kruszywem       km oraz ok.     km 
uformowanie równiarką a także kilkadziesiąt przepustów. 
Wybrana została oferta firmy POLMAKS z Częstochowy  za kwotę 21.505.31 zł. Przetarg 
został oprotestowany przez innego uczestnika przetargu, którego oferta była droższa o ponad 
1 mln. zł. Organizator przetargu wezwał uczestników do uzupełnienia ofert i jaką w tym 
tygodniu zamierza podjąć decyzję w sprawie złożonego protestu. 
 



− Wykonany został remont dróg szutrowych Lgota – Jacków – Zdrowa, według technologii: 
       - równanie równiarką 
       - łatanie ubytków frezem 
       - wałowanie 
Naprawa objęła odcinek długości – ok. 30 km, koszty naprawy – 27.700 zł. 

− W dniu 09.10.2007 r. dokonano odbioru robót  wykonanych  w ramach zadania pod nazwą 
„Modernizacji oświetlenia drogowego na terenie gminy Kruszyna” Koszt zadania opiewał na 
kwotę brutto  345.032,70 zł.              
Rozszerzono umowępodstawową, zlecając dodatkowo: 

1. Bogusławie - dowieszono linkę na ul. Górnej i Okrężnej co umożliwiło zainstalowanie 
oprawy na słupie końcowym. 

2.   Kruszyna - zainstalowano dodatkowe  oprawy: 
      -  na ul. Północnej 40,  
      - ul. Kościelna koło sklepu,  

                 - ul. Cmentarna dowieszono linkę i zainstalowanie 2 oprawy,  jedna skierowana na plac 
Cmentarny a druga na skrzyżowanie ,  

     - ul. Słoneczna dowieszono linkę (słup za Apteką) i zainstalowano oprawę, 
                           - zdemontowano 3 oprawy na ul. Kmicica (przy Urzędzie 2 szt.) a oprawę     

zdemontowaną przy ul. Przemysłowej zamontowano naprzeciw Przychodni Zdrowia. 
                                  - zdemontowano oprawę na ul. Kościuszki pomiędzy ul. Ogrodową a Sienkiewicza.    

2. Lgota Mała – na ul. Ogrodowej dołożono jedną oprawę, 
3. Jacków - zainstalowano jedną oprawę  w ciągu drogi powiatowej, 
4. Widzów - zainstalowano oprawę  na ul. Słonecznej , przy sklepie. 

                 Zainstalowano trzy punkty świetlne wąskostrumieniowe  skierowane na Kościół, 
− Podpisano umowę na konserwację oświetlenia drogowego na terenie Gminy Kruszyna, teren 

obsługiwany przez ENION S.A.. Umowa obowiązuje od 03.09.2007 r. do 31.12.2007 r. przy 
opłacie za 487 szt opraw 857,12 zł netto, 

− W dniu 22.11.2007 r. zlecono wykonawcy projektu kanalizacji sanitarnej w m. Jacków, Baby 
i Jacków Pustkowie tj. Miastoprojekt Częstochowa przygotowanie aktualizacji kosztorysów 
ofertowych za cenę brutto 976 zł. Termin wykonania do końca listopada br. 

− Podpisano umowę z P.U. „DROGREM” Krzysztof Kołodziejczyk z siedzibą w Nowej Wsi, 
42-262 Poczesna, na realizację zadania p.n. „Budowa boiska do koszykówki w miejscowości 
Jacków”. Koszt zadania 46.021,08 zł. Obecnie prace zakończono i odebrano. 

− W dniu 31.10.2007 r. odebrano od Pracowni Architektoniczno Projektowo - Wykonawczej 
„AKROPOL” z siedzibą w Częstochowie, ul. Worcella 50 komplet dokumentacji projektowo-
kosztorysowej na „Przebudowę i rozbudowę Przychodni Lekarskiej przy ul. Kmicica 10 w 
Kruszynie”. Za wykonanie niniejszej dokumentacji zapłacono  brutto 24.400 zł. Na chwilę 
obecną projekt jest sprawdzany a następnie zostanie złożony w Starostwie Powiatowym w 
Częstochowie Wydział Administracji Architektoniczno – Budowlanej celem uzyskania 
pozwolenia na budowę. 
 Od wyżej wymienionej Pracowni zastała odebrana również w dniu 31.10.2007 r. 
dokumentacja projektowo-kosztorysowa dla „Modernizacja instalacji wewnętrznych w 
lokalach mieszkalnych w budynku komunalnym przy ul. Kmicica 10 w Kruszynie”. Za 
wykonanie odrębnej dokumentacji zapłacono brutto 4.636,00 zł (odrębna umowa). Na chwilę 
obecną projekt jest sprawdzany a następnie zostanie złożony w Starostwie Powiatowym w 



Częstochowie Wydział Administracji Architektoniczno – Budowlanej celem uzyskania 
pozwolenia na budowę. 

− W Gminnej oczyszczalni ścieków w Widzowie nastąpiło pogorszenie parametrów 
oczyszczania ścieków w skutek obumarcia flory bakteryjnej, zaszczepiono nowy szczep 
bakterii. Przyczyna to prawdopodobnie zagnite ścieki dowożone. 
Wprowadzono obowiązek kontroli każdej beczki ścieków dowożonych oraz tymczasowo 
ograniczenia ilościowe ścieków dowożonych  

− W dniu 22 listopada br. ustawione zostały  3 słupy ogłoszeniowe w miejscowościach Łęg, 
Pieńki Szczepockie, Wikłów.  Cena 3300 zł brutto z montażem za sztukę  

− Wydano Pozytywną Decyzję środowiskową dla firmy ADIMEX na uruchomienie Kopalni 
Kruszywa Sadzawki z następującymi zastrzeżeniami: 
              -Obsługa transportowa  kopalni poza drogami gminnymi i powiatowymi  
              - wydobycie tylko w warstwie suchej 
               -uzgodnienie GDDPiA 
               -Uzgodnienie z PERM Przyjaźń 
 

− Przeprowadzono przetarg pisemny na dzierżawę nieruchomości rolnej w Jackowie o pow. 
0,90ha 

− Przeprowadzono przetarg na sprzedaż 3 nieruchomości rolnych w Wikłowie oraz działki pod 
zabudowę w Babach. W wyniku tego przetargu sprzedano tylko 1 nieruchomość rolną w 
Wikłowie o pow. 1,23ha za kwotę 7.053,00 zł.( cena wywoławcza tej działki była ustalona na 
6.983 zł). Umowa warunkowa sprzedaży działki została sporządzona w dniu 19.11.2007r. 

− Wpłacono w dniu 25.09.2007r. na konto Gminy kwotę 469 656,00 zł za działki o pow. 1,1278 
ha przejęte na Skarb Państwa pod autostradę ( teren Zajazdu Kruszyna). 

− Starosta częstochowski zawiadomił o wyłożeniu do wglądu osób zainteresowanych projektu 
operatu opisowo-kartograficznego modernizacji ewidencji gruntów i budynków obrębu 
ewidencyjnego Lgota Małą i Teklinów w części dotyczącej budynków, lokali oraz użytków 
gruntowych, w szczególności w gruntach rolnych zabudowanych oraz w gruntach 
zabudowanych i zurbanizowanych. Wyłożenie odbędzie się w dni robocze w godz. 9.00 do 
1400 w dniach od 30 listopada do 20 grudnia w siedzibie Starostwa Powiatowego w 
Częstochowie ul. Sobieskiego 9, sala 34. 
 Po okresie wyłożenia projekt stanie się operatem ewidencji gruntów i budynków,a      
informacja o tym ogłoszona będzie w Dzienniku Urzędowym Województwa  Śląskiego. W 
terminie 30 dni od daty ogłoszenia, każdy, czyjego interesu prawnego dotyczą dane zawarte w 
operacie będzie mógł złożyć zastrzeżenia do tych danych.   
O przyjęciu lub odrzuceniu zastrzeżeń Starosta rozstrzygnie w formie decyzji. Nowe lub 
zmienione dane dotyczące przedmiotu modernizacji od chwili jej zatwierdzenia staną się 
obowiązujące i będą podstawą m.in. wymiaru i świadczeń oraz oznaczenia nieruchomości w 
księgach wieczystych. 
Wykonawcą projektu modernizacji ewidencji gruntów i budynków jest Przedsiębiorstwo 
Usług Geodezyjnych Spółka z o.o. w Częstochowie ul. Jaracza 4. 

− W związku z opracowywaniem planu zagospodarowania przestrzennego dla sołectwa 
Kruszyna  w czerwcu 2007r. wysłano do Śląskiej Izby Rolniczej  wniosek o wyrażenie opinii 
do wniosku na zmianę przeznaczenia gruntów rolnych i leśnych na cele nierolnicze i 
nieleśne. Wniosek dotyczył gruntów rolnych o pow. 107,3741 ha , w tym kl. IV.52,8843 ha i 
kl. V, VI 54,2665 oraz lasów prywatnych kl. V 0,22ha  obejmujące grunty P. Bardy  pod 



zabudowę produkcyjno- usługową oraz grunty firmy Adimex  pod powierzchniową 
eksploatację surowców. Uzyskaliśmy pozytywna opinię na zmianę przeznaczenia gruntów 
rolnych klasy IV tylko na pow. 4,9999ha w obrębie działek P. Bardy, natomiast nie wyrażono 
zgody na zmianę przeznaczenia na grunty o pow. 47,8844ha w tym na działki P. Bardy 
45,6701 ha. a ADIMEX-u - 2,2143 ha . Nie wyrażenie zgody na zmianę przeznaczenia 
gruntów rolnych umotywowano tym, że nieruchomość leży w strefie ochronnej ujęcia wody 
pitnej dla gminy oraz sąsiaduje z hydrofornią i studnią głębinową .  
Przyczyną negatywnego  zaopiniowania  działki pod eksploatację surowców w rejonie ul. 
Cegielni to, że w tym rejonie nie jest przystosowana do obsługi tak dużego i ciężkiego 
transportu , 
W dniu 19 listopada wystąpiono ponownie o wydanie opinii do wniosku na zmianę 
przeznaczenia gruntów rolnych ale na zmniejszoną  powierzchnie tj. 24,71 ha. dołączając 
opracowaną opinię hydrogeologiczna, z której wynika, że nie ma przeciwwskazań do 
przeznaczenia wnioskowanego terenu na cele nierolnicze.  

− W związku z zaległością Spółdzielni Mieszkaniowej w kwocie 22.072,49 zł 
( za dost. Wodę i odp. Ścieki i opł wodom.) w dniu 12 listopada zawarte zostało porozumienie 
pomiędzy  Urzędem Gminy Kruszyna, Gminnym Zespołem Oświaty,  Dyrektorem Szkoły 
Podstawowej w Widzowie a Spółdzielnią Mieszkaniową w Widzowie, w którym Spółdzielnia 
Mieszkaniowa w Widzowie wyraża zgodę na zaliczanie należności za dostarczanie energii 
cieplnej do budynku Szkoły w Widzowie na poczet należności przypadającej Urzędowi 
Gminy w kwocie 22.072,49 zł. Bieżącą należność za dostarczanie energii cieplnej do Szkoły 
w Widzowie Gminny Zespół Oświaty przekazywał będzie na rachunek Urzędu Gminy w 
Kruszynie, a Urząd Gminy zmniejszał o przekazywane kwoty powstałą zaległość. 

− Przyznano  stypendia  stypendia dla 144 uczniów na kwotę 8448,-zł miesięcznie, na okres od 
października br. do kwietnia 2008r. 

− Dofinansowano na zakup podręczników dla 43 uczniów klas 0-III w kwocie 5630,-zł. oraz 
zakupu mundurków dla 74 uczniów szkół podstawowych i 39 uczniów gimnazjów – dopłata 
50,-zł do mundurka. 

− Gmina przystąpiła do programu PFRON „Uczeń na wsi – pomoc w zdobyciu wykształcenia 
przez osoby niepełnosprawne zamieszkujące gminy wiejskie”. Wpłynęły 4 wnioski o 
dofinansowanie na kwotę 6000,-zł, czekamy na decyzję PFRON o przyznaniu środków, 

− Wypłacono zwrot kosztów kształcenia 4 pracowników młodocianych z terenu naszej gminy 
na kwotę 29 090,-zł. Do końca roku planuje się wypłacenie jeszcze   8080,zł. 

− Dyrektorzy szkół podstawowych w Jackowie i Widzowie przystąpili do programu ARR - 
Mleko w szkole. Uczniowie otrzymują bezpłatnie 0,25l mleka w dni nauki, 

− W dniu 15 października w budynku Gimnazjum w Kruszynie odbyła się gminna uroczystość 
z okazji Dnia Edukacji Narodowej. Zostały wręczone nagrody Wójta Gminy Pani Joannie 
Stacherczak – dyrektor Gminnego Przedszkola w Lgocie Małej, Panu Bogdanowi 
Tylikowskiemu – dyrektorowi Szkoły Podstawowej w Widzowie oraz Pani Katarzynie Knaś – 
nauczycielowi Gimnazjum w Kruszynie. 

− W  nowym okresie zasiłkowym 2007/2008  ( od września 2007 do sierpnia 2008 ) GOPS 
ustalił prawo do   zasiłku rodzinnego oraz dodatków do zasiłku rodzinnego,  świadczenia 
pielęgnacyjnego,  zaliczki alimentacyjnej dla - 448 rodzin. Kwota wypłaconych świadczeń w  
okresie od IX – XI 2007r. to – 348.509 zł. 
 



− Podobnie jak w innych miesiącach w miesiącu listopadzie 2007r.  świadczeniami pieniężnymi 
z pomocy społecznej  objęto 48 rodzin na kwotę  12.891 zł. Jest to pomoc w formie  zasiłków   
stałych, okresowych, celowych i   dodatków mieszkaniowych ( 5 rodzin – kwota 891 zł.)     W 
tym ze środków zleconych świadczenia pieniężne wypłacono na kwotę    10.100 zł. i zadań 
własnych 2.791 zł.  
W związku ze zgonem w dniu 06.11.2007r. osoby przebywającej w DPS    GOPS nie         
będzie ponosił odpłatności. Za miesiąc listopad odpłatność   wyniosła 222 zł.    
Od miesiąca września dożywianie dzieci rozpoczęły wszystkie szkoły. Dożywianiem objęto  
90 dzieci. Miesięczny koszt dożywiania stanowi kwotę 3.300 zł i finansowany jest w 40% ze 
środków  własnych, w 60% ze środków z dotacji.     

− Od  27 listopada 2007r. w Urzędzie Gminy w Kruszynie będzie funkcjonował Punkt 
Informacyjny dla Osób Niepełnosprawnych. Punkt będzie udzielał porad na temat ulg i 
dofinansowań dla ww. osób. Bezpłatnych porad będzie udzielała Pani Ilona Balas zam. 
Kłomnice w każdy wtorek w god. Od 9.00 – 12.00,  

− W miesiącu marcu 2007r. pomiędzy Bankiem Żywności w Częstochowie, a Gminą Kruszyna 
została podpisana umowa dotycząca realizacji programu „ Dostarczania żywności dla 
najuboższej ludności Unii Europejskiej 2007” PEAD. W ramach umowy wysokość przydziału 
w 2007r. wyniosła:  
            - mleko UHT 2.304 litrów 
            - płatki kukurydziane  - 70 kg         
             - mąka pszenna           - 1.620 kg 
             - makaron świderki     - 1.210 kg 
             - kasza jęczmienna      -   860 kg 
              - cukier biały               -   580 kg 
              - ser żółty                    -   156,80 kg 
             - ser topiony                -   190 kg 
Tonaż wszystkich artykułów wynosi  6.990,80 kg i  wartości   11.490 zł.     Artykuły 
dostarczane były transportem Banku Żywności i od każdej dostarczonej tony gmina ponosiła 
odpłatność w wysokości 58,60 zł. 

− Zapowiedziany został konkurs w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Śląskiego: Priorytet V- ochrona środowiska działanie 5.1- gospodarka wodno-
ściekowa. W ramach konkursu mogą być dofinansowane zadania z dziedziny gospodarki 
ściekami- kanalizacja realizowane w aglomeracjach obejmujących 2000-15000 RLM, 
Konkurs ma się rozpocząć 17 grudnia a nabór wniosków będzie trwał 60 dni. 
Na wsparcie zadań konkursowych przewidziano w ramach tego konkursu 10 mln €. 
Podjęliśmy decyzję, aby wystąpić o dofinansowanie 1 zadania np. Rozbudowa kanalizacji w 
gminie. Zadanie obejmowałoby Jacków, Baby oraz Widzów osiedle i część Teklinowa. 
Połączenie obu projektów przygotowanych wcześniej. W ramach RPO warto byłoby zresztą 
wystąpić tylko z Jackowem. Osiedle byłoby zadaniem za małym. Idziemy w kierunku 
jednego dużego zadania. Tak zostanie przygotowany wniosek i niezbędne dokumenty, 

− Zlecono opracowanie uproszczonej dokumentacji technicznej oraz kosztorysów inwestorskich 
remontu dachu budynku OSP Bogusławie. W projekcie będzie opisany sposób likwidacji 



dużego wgięcia więźby dachowej oraz ujęte prace w zakresie wymiany poszycia dachowego i 
orynnowania. 
Koszt opracowania  3.050 zł brutto. 

− Trwają negocjacje w sprawie opracowania uproszczonego projektu dokończenia trybun na 
boisku sportowym w Widzowie. Są pewne trudności z zawarciem umowy z terminem 
opracowania w br. Większość projektantów ze względu na obłożenie pracami nie jest w stanie 
przyjąć takiego zamówienia, 

− W dniu 24 listopada odbył sie finał Turnieju Melomana w ramach IX Święta Muzyki w 
Kłomnicach. Udział brały drużyny, które zwyciężyły w turniejach gminnych. 
Gminę Kruszyna reprezentowała drużyna Gimnazjum im. Bohaterów Września w Kruszynie, 
która zajęła drugie miejsce, 

 
Ad.pkt.5. 
Przewodniczący Rady przedstawia informację o realizacji interpelacji i wniosków 
zgłoszonych przez Radnych i Sołtysów na poprzedniej Sesji. 
Uwag nie zgłoszono. 

Ad.pkt.6. 
Na piśmie interpelacji nie zgłoszono. 
Ustnie do protokołu zgłoszono następujące wnioski: 

Radny Henryk Kowalski 

1. zwraca się z pytaniem – kto jest odpowiedzialny za zbiornik przeciwpożarowy w 
miejscowości Bogusławice? 

2. zgłasza wniosek o zmianę organizacji ruchu w Bogusławicach,  budowę chodnika oraz 
wprowadzenia zakazu wjazdu ciężkich pojazdów ciężarowych na drogę gminną 
Bogusławice-Kruszyna, 

3. kolejny wniosek dotyczy likwidacji gołoledzi na w/w odcinku drogi, wnioskuje aby 
posypywanie odbywała się wczesnym rankiem tj. godz.5.00, 

4. następnie zgłasza wniosek o utworzenie klubu sportowego w miejscowości 
Bogusławice, 

5. składa podziękowanie na ręce Wójta i Rady za wybudowanie placu zabaw dla dzieci, 
6. wnioskuje aby dobudować punkt świetlny na ul.Słonecznej obok posesji P.Bednarz, 
7. zgłasza zapytanie – czy w 2008r gmina przystąpi do zagospodarowania placu w 

Bogusławicach, 
8. kolejna sprawa dotyczy budowy wodociągu na kolonii Bogusławie, czy podczas 

wodociągowania gminy zbierane były pieniądze od mieszkańców kolonii,  
 

Radny Tomasz Klekot  
1. składa podziękowanie za wykonanie modernizacji oświetlenia we wsi Kruszyna oraz 

dobudowane punkty w obrębie cmentarza, 
 

Radna Sławomira Zatoń 
1. wnioskuje,  aby podczas odśnieżania kierowcy samochodów obniżali pługi, ponieważ 

nie odśnieżają dróg dostatecznie, 
2. zapytuje – co dalej z droga do Grondu i w kierunku Kuźnicy, 



3. zgłasza wniosek aby doprowadzić do przejezdności drogę gminną w kierunku boiska 
sportowego w Widzowie, 

4. kolejny wniosek dotyczy drogi gminnej w kierunku dworca PKP – zgłasza wniosek, 
aby odkrzaczyć pobocza drogi a w szczególności zakręty, 

 
Radny Jacek Jędrzejkiewicz 

1. zgłasza uwagę, że realizacja zadań w zakresie drogownictwa nie przebiega zgodnie z 
protokołem spisanym przez Komisję Infrastruktury,  

2. wnioskuje, aby znak informacyjny z nazwą miejscowości Widzów ustawić na 
pograniczu obrębu geodezyjnego, 

3. skierować wniosek do dyrekcji szkoły w Widzowie aby wprowadzili zakaz 
parkowania samochodów przez pracowników wzdłuż ogrodzenia placu szkoły przy 
ul.Antoniowskiej,  

4. kolejnie pytanie dotyczy budowanych trybun w Widzowie – jaka kwota przeznaczona 
będzie na to zadanie z budżetu gminy, 

 
Radny Andrzej Dyksy 

1. założyć lampę oświetleniową na ul.Żwirki i Wigury w obrębie Stadniny Koni 
2. kolejny raz zgłasza wniosek o skierowanie pisma do odpowiednich służb w sprawie 

rozbiórki budynku mieszkalnego przy ul.Antoniowskiej po P.Bachcie, 
 

Radny Józef Wąsikiewicz 

1. skierować pismo do PZD w Częstochowie o ustawienie znaku informacyjnego z 
nazwą wsi Teklinów na odcinku drogi powiatowej od wsi Lgota Mała, 

 
Radny Henryk Domagała 

1. zgłasza wniosek w sprawie budowy boiska sportowego przy szkole w Lgocie Małej, 
2. kolejny wniosek – zabezpieczyć w budżecie środki na odwodnienie ul.Ogrodowej w 

Lgocie Małej, 
3. wnioskuje aby interweniować w PZD w Częstochowie o zebranie pryzm krzaków 

zalegających w rowach i na poboczach dróg powiatowych, 
 
Sołtys wsi Teklinów 

1. nawiązała do przedstawionej przez Wójta informacji określającej standardy 
utrzymania dróg gminnych – zgłasza wniosek aby przygotować taką informację i 
podać ja do publicznej wiadomości, 
 

Sołtys wsi Baby 
1.   czy gmina partycypowała w kosztach remontu drogi Zdrowa- Lgota Mała, 

       2.  czy planuje się jeszcze jakieś prace na drodze gminnej w kierunku P.Dolniaka, 
       3.  zgłasza wniosek o zebranie poboczy przy drodze gminnej we wsi Baby, 
 
Przewodniczący ogłasza przerwę 10.30 – 10.40 
 
Ad.pkt.7 
Przewodniczący wita zaproszonego na obrady dzisiejszej sesji  przedstawiciela Firmy 
„BASZ” Pana Bartosza Szymusik. Przewodniczący informuje, że materiał dotyczący strategii 
gminy szczegółowa analizowany był na posiedzeniach komisji rady. Przewodniczący oddaje 



głos  przedstawicielowi firmy w celu ponownego omówienia tematu – z uwagi na obecność 
sołtysów. 
Celem opracowania strategii jest stworzenie dokumentu pomocniczego negocjacjach o 
uzyskanie dofinansowania z zewnętrznych środków finansowych, na przedsięwzięcia 
inwestycyjne realizowane na terenie gminy.  Utworzono w tym dokumencie tzw. Plan zadań, 
w którym pokazano najpilniejsze i najbardziej pożądane zadania inwestycyjne gminy. 
Przedstawiono również zadania organizacyjne dla urzędu gminy oraz innych instytucji 
społecznych, podmiotów gospodarczych czy stowarzyszeń działających w gminie. Na 
większość zadań samorząd musi pozyskać dofinansowanie z Unii Europejskiej, kredyty, 
pożyczki i inne. W tabelach przedstawione są poszczególne zadania na lata 2007 – 2013 wraz 
z opisem zadania i oczekiwanymi rezultatami oraz wskazaniem podmiotu realizującego 
zadanie, jednostek wspomagających jego realizację oraz szacunkowe koszty inwestycji.  
Aktualnie środki można pozyskać z bardzo różnych źródeł  tj. funduszy, fundacji itp. W 
strategii brak jest wskazania z jakiego źródła będziemy korzystać przy realizacji zadania. 
Uruchomionych jest kilka programów między innymi  Regionalny Program Operacyjny gdzie 
można pozyskać fundusze na realizację zadań z zakresu ochrony środowiska, na docieplenie  
budynków itp. Aktualnie Ministerstwo Pracy planuje uruchomić środki na zadania z zakresu 
pomocy społecznej. Opracowany dokument służył będzie gminie, stowarzyszeniom itp.  

W uzupełnieniu  Wójt wyjaśnia, że strategia powstała przy pomocy Radnych, ponieważ na 
poprzednich posiedzeniach wypełniane były przez Państwa ankiety, które wykorzystane były 
do stworzenia tego dokumentu.  Wójt informuje, że jest to bardzo obszerny materiał, jest to 
wizja pokazująca główne zadania i potrzeby, które ulepszą funkcjonowanie gminy. Zwrócił 
się z apelem do Radnych,  aby materiał ten przeanalizowali oraz zgłosili wnioski bądź uwagi.  

Przewodniczący przedstawia projekt uchwały, która jednogłośnie tj.14 głosami „za” zostaje 
przyjęta. 

/Uchwała Nr IX/47/07w załączeniu/ 
 
 
Ad.pkt.8 
Regulamin wynagradzania nauczycieli analizowały Komisje Rady na swoich posiedzeniach. 
Przewodniczący zwraca się z pytaniem – czy zachodzi potrzeba omawiania tematu ponownie? 
Radni zadecydowali, że temat jest im znany.  
Przewodniczący przedkłada projekt pod głosowanie.  Uchwała przyjęta zostaje 13 głosami 
„za” przy jednym głosie „wstrzymującym się” 
 

/Uchwała Nr IX/48/07w załączeniu/ 
 

Ad.pkt.9 
 
Przewodniczący informuje, że temat analizowały wszystkie Komisje na swoich 
posiedzeniach.  W związku z czym Przewodniczący zwraca się z zapytaniem – czy zachodzi 
konieczność omawiania tematu ponownie?  Uwag i propozycji nie zgłoszono.  



Przewodniczący przedkłada projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała 
przyjęta zostaje 11 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymujących się” 
 

/Uchwała Nr IX/49/07w załączeniu/ 
 

Ad.pkt. 10 
Temat dotyczący wysokości stawek podatku od środków transportowych analizowany był 
również  przez Komisje Rady, które nie zgłosiły wniosków. Przewodniczący odczytuje 
projekt uchwały. W drodze głosowania Uchwała przyjęta została jednogłośnie, czyli 14 
głosami „za”. 

/Uchwała Nr IX/50/07w załączeniu/ 
 

 
Ad.pkt.11 
Przewodniczący informuje, że projekt uchwały w sprawie  procedur uchwalania budżetu 
szczegółowo analizowany był na posiedzeniach Komisji. Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
Przewodniczący przedkłada projekt uchwały pod głosowanie który 14 głosami „za” została 
przyjęta. 

/Uchwała Nr IX/51/07 w załączeniu/ 
 

Przewodniczący ogłasza przerwę 11.45 – 11.55 
 
Ad.pkt.12 
Proponowane zmiany do budżetu gminy na 2007r.  były tematem posiedzenia Komisji 
Gospodarki i Mienia oraz pozostałych Komisji Rady Gminy, gdzie uzyskały opinię 
pozytywną.  Skarbnik informuje, że od dnia posiedzenia komisji zaszła potrzeba 
wprowadzenia dodatkowej zmian spowodowanej podpisaniem umowy z WFOŚ w sprawie 
umorzenia części pożyczki. 
W związku z powyższym zmienia się: 
1/  plan dochodów budżetu gminy następująco: 

− Zwiększenia kwota 2.035.873zł 
− Zmniejszenia 72.00zł 

2/ plan wydatków: 
− Zwiększenia kwota 88.810zł 
− Zmniejszenia kwota 38.350zł 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
W wyniku głosowania projekt uchwały przyjęty został jednogłośnie, czyli 14 głosami „za” 
 

/Uchwała Nr IX/52/07 w załączeniu/ 
 

Ad.pkt.13 
Obowiązek składania oświadczenia lustracyjnego przez Skarbnika Gminy wynika z 
przepisów ustawy o ujawnieniu informacji o dokumentach organów bezpieczeństwa państwa 
z lat 1944-1990. Ustawa ta zobowiązuje Skarbnika do złożenia oświadczenia lustracyjnego w 



terminie 3 miesięcy od daty otrzymania uchwały. Niezłożenie oświadczenie skutkować będzie 
pozbawieniem go pełnienia funkcji publicznych. 
Przewodniczący odczytuje projekt uchwały, która w wyniku głosowania przyjęta zostaje 
jednogłośnie , czyli 14 głosami „za”. 

/Uchwała Nr IX/53/07 w załączeniu/ 

Ad.pkt.14 
Radny Mirosław Maciejewski – zaproponował, aby środki pochodzące z odszkodowania od 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad przeznaczyć na potrzeby miejscowości, 
której odszkodowanie dotyczy. 
W odpowiedzi Zastępca Wójta poinformował, że wniosek zostanie przeanalizowany.  
Radny Stanisław Kulej – wnioskuje, aby wszystkie cztery Komisje Rady odbywały wspólne 
posiedzenia. 
Przewodniczący  poinformował, że sprawa zostanie przeanalizowana. 
Radny Henryk Kowalski – co z budową ekranów dźwiękochłonnych? 
W odpowiedzi Zastępca Wójta informuje, że GDDKiA zwróciła się o wskazanie terenów do 
zabudowy ekranami. Gmina obszary te wskazała. 

 
Ad.pkt.15 
Odpowiedzi na zapytania udziela Zastępca Wójta – Zbigniew Zasępa 
 
Radny Henryk Kowalski 

1. zbiornik p.pożarowy tak jak i budynek remizy przekazany jest w użytkowanie OSP w 
Bogusławicach, 

2. aby dokonać zmiany organizacji ruchu musimy opracować niezbędne projekty, następnie 
uzgodnić ze Starostą oraz Komendantem Policji. Ponadto wniosek nasz musi posiadać 
konkretne uzasadnienie. Aktualnie podstawą do uzasadnienia wniosku może być zły stan 
techniczny przepustów zlokalizowanych w ciągu drogi gminnej. Obawiamy się jednak, ze 
gmina otrzyma nakaz odbudowy tych urządzeń., 

3. posypywanie dróg gminnych prowadzi przedsiębiorca na podstawie zgłoszenia otrzymanego z 
urzędu gminy, w miarę naszych możliwości staramy się aby usuwanie gołoledzi odbywało się 
wcześnie rano, 

4. sprawa utworzenia klubu sportowego we wsi Bogusławice jest chyba drugorzędną, aktualnie 
zachodzi potrzeba naprawy dachu na budynku remizy i ewentualnie wtedy można udostępnić 
tam lokal dla przyszłych sportowców, 

5. jeżeli chodzi o dobudowanie punktów świetlnych na ul. Słonecznej – na tym etapie nie ma 
takiej możliwości, brak jest tam przewodów. W nowym roku budżetowym będziemy dalej  
modernizować oświetlenie uliczne.  

6. w projekcie budżetu gminy na 2008r. przewidziane jest zadanie dotyczące zagospodarowania 
placu w Bogusławicach, 

7. w trakcie budowy wodociągu na terenie gminy nie były zbierane środki finansowe od 
mieszkańców Kolonii Bogusławice. Wybudowana została tylko studnia głębinowa. Aktualnie 
mieszkańcy Kolonii nie deklarują udziału finansowego w zwodociągowaniu miejscowości.  
 
 
 



Radna Sławomira Zatoń 
2. na drodze gminnej w kierunku Grondu wykonane zostały bieżące roboty przy użyciu 

równiarki, zadanie to  zgłoszone zostało do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Gruntów 
Rolnych na 2008r. natomiast na drodze w kierunku Kuźnicy w roku bieżącym wykonane 
zostały doraźne naprawy bieżące, 

3. w roku bieżącym nie planujemy robót na zgłaszanym odcinku drogi natomiast w 2008r.w 
ramach bieżącego utrzymania dróg wykonane zostaną naprawy, 

4. jeżeli warunki atmosferyczne pozwolą roboty na drodze wykonane zostaną w roku bieżącym, 
 
Radny Jacek Jędrzejkiewicz  

2. realizacja zadań drogowych odbywa się zgodnie z protokołem Komisji, już na     poprzedniej    
sesji ten temat był wyjaśniany. Często zgłaszane są ważniejsze potrzeby ewentualnie awarie i 
wtedy nie jesteśmy realizować zadań zgodnie z harmonogramem, 

3. skierujemy pismo w tejs prawie do PZD w Częstochowie 
4. również,  w tej kwestii wystąpimy do Dyrektora Szkoły 
5. w budżecie gminy przewidziane są środki finansowe na budowę trybun, ale przy projekcie 

budżetu szczegółowo temat ten będzie omawiany, 
 
Radny Andrzej Dyksy 

2. jeżeli Zakład Energetyczny wyrazi zgodę na podwieszenie dodatkowej lampy, będzie można 
ją podwiesić. 

3. sprawa rozbiórki budynku była przedmiotem interpelacji randego, PINB w Częstochowie 
wydał nakaz zabezpieczenia budynku dla spadkobierców P.Bachty. Ponownie skierujemy 
wniosek do PINB. 
 
Radny Henryk Domagała 

1. wniosek ten zgłoszony jest pierwszy raz, jest to zadanie o charakterze inwestycyjnym, w 
związku z czym musimy posiadać odpowiednie środki w budżecie gminy, 

2. w projekcie budżetu gminy przewidziane są środki finansowe na odwodnienie ul.Ogrodowej 
w Lgocie Małej, 
 
 
Sołtys wsi Baby 

1. remont drogi powiatowej Zdrowa-Lgota Mała odbył się bez udziału środków finansowych 
pochodzących z naszej gminy, 

2. w roku bieżącym dowieziono 40 ton żużla na ogólną kwotę 1500zł i nie planuje się już 
dodatkowych robót, 

3. w następnym roku budżetowym postaramy się wygospodarować środki finasowe na zebranie 
zawyżonych poboczy wzdłuż grogi gminnej. 
 
Ad.pkt.16 
Ponieważ ustalony porządek obrad został w całości zrealizowany Przewodniczący zamyka 
obrady IX Sesji Rady Gminy Kruszyna. 
 
Protokół sporządziła: 
 
 
 


